
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 4. září 2023 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, J. Gurkovský, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel soutěží) 

Omluveni: M. Vojáček 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Analýza stavu jednotlivých regionů 22-23 

Z materiálu nevyplývají žádné závěry pro KS. Členové KS tedy materiál prodiskutovali a nepovažují za nutné, jakkoliv 
reagovat. 

- Úkol: doplnit „bez připomínek“ do materiálu VV 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 09. 2023 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Analýza přihlášek do soutěží 

Z. Mlčoušek informoval o představení materiálu na jednání VV, kde upozornil především na dlouhodobě nerostoucí až 
klesající počet ženských družstev. Proběhla diskuse o důvodech a příčinách přihlášených družstev v kategorii juniorek, 
kde za posledních 17 let nenastal nárůst. 

Návrh spolupořadatele finále Poháru Českého florbalu 

Z. Mlčoušek informoval členy KS o průběhu příprav finálového dne Poháru Českého florbalu, který se uskuteční dne 13. 
února 2024 v Českých Budějovicích. Jako spolupořadatel byl navržen místní oddíl FBC Štíři Č. Budějovice. 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

KS projednala prvotní návrh termínové listiny ročníku 24/25. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 5. 10. 2023 

Návrh důležitých termínů KS v roce 2024 

KS projednala návrh termínů pro rok 2024 ovlivňujících ligovou sezónu. Po drobných úpravách bude předložen na říjnovém 
jednání KS. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 5. 10. 2023 

Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026 

Proběhla krátká diskuse o zájmu mezi oddíly o možnostech vzniku soutěže pro družstva U23. KS se bude touto 
problematikou zabývat i na svých dalších jednáních. 

- Úkol: předložit materiál na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 5. 10. 2023 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o dosavadním průběhu soutěží 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali KS o začátku pohárových a ligových soutěží. Po delší době se odehrála první kola 
Poháru žen i mužů bez jediné kontumace za nedostavení se k utkání. Byla spuštěna nová platforma pro video přenosy, 
z této změny plynou drobné problémy, které jsou průběžně řešeny. Dále Z. Mlčoušek informoval o proběhlých školeních 
rozhodčích a novinkách ve vzdělávání rozhodčích. Členové KS vzali informace na vědomí. 



 

 

Diskuze nad systémem 1. ligy dorostenců – tzv. „velké koše“ 

KS se bude touto problematikou zabývat na svém říjnovém jednání, kde bude projednávat již konkrétní představu soutěže. 

- Úkol: zařadit téma na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 5. 10. 2023 

Nastavení podmínky pro možnost nastupování na turnajích MČR – diskuse nad nastavením do dalších sezón 

Členové KS zahájili diskusi nad touto problematikou a více se jí budou zabývat na svých dalších jednáních. 

- Úkol: zařadit téma na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 5. 10. 2023 

Dne 5. 9. 2023 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 9. 10. 2023 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno 19:53 hodin. 


